

**Customs Notice No. (14/2025)
regarding the extension of the customs duty
increase on reinforcing steel and steel coils**

Following Customs Announcement No. (02/2023) and based on the letter from the Federal Authority for Identity, Citizenship, Customs, and Ports Security, Reference No. (99/44742) dated 14/07/2025, which includes the letter from the Ministry of Finance, Reference No. (033146/07/2025) dated 01/07/2025, regarding the decision of the Financial and Economic Cooperation Committee in its 123rd meeting on 01 June 2025 to extend the customs duty increase on reinforcing steel and steel coils,

**إعلان جمركي رقم (14/2025)
بشأن تمديد رفع الرسوم الجمركية على حديد التسليح
ولفائف الحديد**

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2023/02) وبناءً على كتاب الهيئة الاتحادية للهوية والجنسية والجمارك وأمن المنافذ مرجع رقم (44742/99) المؤرخ 2025/07/14 والمتضمن خطاب وزارة المالية رقم (2025/07/033146) المؤرخ 01/07/2025 بشأن قرار لجنة التعاون المالي والاقتصادي في اجتماعها 123 بتاريخ 01 يونيو 2025م لتمديد رفع الرسوم الجمركية على حديد التسليح ولفائف الحديد،

The following has been decided:

فقد تقرر ما يلي:

Article (1)

The extension of the customs duty increase on reinforcing steel and steel coils from 5% to 10% will continue until 12/10/2026.

المادة (1)

يستمدد رفع الرسوم الجمركية على حديد التسليح ولفائف الحديد من 5% إلى 10% لغاية تاريخ 12/10/2026.

Article (2)

All relevant departments are to take the necessary measures to implement it within their respective responsibilities.

المادة (2)

على كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات الازمة لتنفيذ كل فيما يخصه.

**Dr. Abdulla Busenad
Director General**



**د عبدالله بوسناد
المدير العام**

Issued on: 09/10/2025

صدر بتاريخ: 09/10/2025